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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

 
PROCES VERBAL 

          Încheiat astăzi   25 septembrie  2023    în cadrul  ședinței  extraordinare, convocată de 

îndată,  a Consiliului Local al municipiului Huşi , conform Dispoziţiei primarului  

municipiului Huşi nr.1088 din 22.09.2023  

 

          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.1088 din 22.09.2023  a fost convocat 

de îndată  în   ședință extraordinară   Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  25 

septembrie   2023  , ora  09,00. 

           La şedinţa participă : domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan, doamna 

jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al Municipiului Huși.  

          Ca invitaţi la şedinţa participă : d-na jr.Filote Irina - șef Birou Administrație Publică 

Locală,ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ing.Tartian Nelu – consilier Comp.adm.domeniului 

public si privat. 

          La ședință CL  Husi din data de 25 septembrie  2023 nu au participat  reprez. presa locală.   

           Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

22.09.2023 a Dispoziţiei nr.1088 dsin 22.09.2023. 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu face prezența  constatând 

că din totalul de 19 consilieri in functie,  sunt prezenţi la şedinţa un număr de 18 consilieri locali, 

din care 3(trei) consilieri  locali folosesc  o platforma  online de videoconferinta(d-l Ciupilan 

Valeriu Ioan , d-l Corjinschi Ioan Alexandru, d-l Romila Claudiu), 1 consilier local lipseste 

nemotivat (d-na Rotariu Nicoleta ). 

           Se constată că şedinţa este legal constituită. 

           Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna august  2023 , luna 

septembrie 2023, luna octombrie  2023 ) a fost ales  domnul consilier local Focia Alexandru. 

          Secretarul general  al municipiului Huși , jr.Monica Dumitrașcu : Avand in vedere ca este 

desemnat presedinte de sedinta  pentru aceasta luna, rog pe domnul consilier  Focia Alexandru să 

preia conducerea ședinței.  

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Buna dimineata! Avem 

inscrise pe ordinea de zi un numar de 2(doua) proiecte de hotarare.Supun la vot ordinea de zi asa 

cum v-a fost comunicata prin Dispozitia primarului mun.Husi nr.1088 din 22.09.2023. Cine este  

pentru),  împotrivă) ,  abținere) ?   

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu 
X 

 
- - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 

foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 
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5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

16.  
Romila Claudiu  

X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru  : Ordinea de zi   a fost 

aprobată cu 18 voturi  pentru). 

 

   Ordinea de zi are urmatorul continut :         

 

1. Proiect de hotarare nr.392 din 22.09.2023  privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 71447 în 2 loturi distrincte, teren apaținând domeniului public al 

Municipiului HUși, reprezentatând strada A.I.Cuza – initiator primarul municipiului Husi. 

2. Proiect de hotarare nr.393 din 22.09.2023  privind delegarea temporară a dreptului de 

administrare a unui sector de drum național în vederea executării de lucrări de întreținere 

– initiator primarul municipiului Husi . 

      

   Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

           Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru   solicita   comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise pe ordinea de zi a sedintei 

CL din  25 septembrie   2023  , daca se poate? 

           Domnul consilier  Focia Alexandru : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti - exista avize favorabile pentru  proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Iacob Ioan: Din partea Comisiei pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură –exista avize favorabile pentru  proiectele de 

hotarare.   
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           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista avize favorabile 

pentru  proiectele de hotarare.  

           Domnul consilier Matei Ionel: Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător -  exista avize favorabile pentru  proiectele de hotarare. 

  

1. Proiect de hotarare nr.392 din 22.09.2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 71447 în 2 loturi distrincte, teren apaținând 

domeniului public al Municipiului HUși, reprezentatând strada A.I.Cuza – 

initiator primarul municipiului Husi . 

     Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru    precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia    pentru agricultură, cadastru, fond funciar, 

protecţia mediului înconjurător– avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Strada face parte din drumul 

European, toate strazile care fac parte din drumul European, proprietatea noatra, au denumiri, dar 

drumul european este un tronson din care strada AI Cuza face parte.Ne aflam in situatia in care sa 

dam in administrare pentru 60 de zile, pentru  reparatiile care sunt absolut  necesare, avem un 

trafic greu, numai vineri  seara am numarat zeci de cisterne, una dupa alta, care au trecut prin 

Husi. Ati  observat ca strazile deja au fisuri, au inceput sa sara bucati,s.a.m.d. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca imi permiteti?! 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru: Da, va rog, domnule consilier!    

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „De ce va uitati așa urât, domnule primar!?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Dar nu ma uit urât, domnule 

consilier, sunt obosit. Domnule Bobârnat, sunt asa de obosit, am venit de pe drumuri.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „V-ati uitat ca si cum v-ati fi asteptat sa vin cu 

reprosuri, dar nu, eu vreau sa cer niste lamuriri.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Ai cuvantul meu de onoare, ai 

cuvantul meu de onoare, nici nu m-am gandit ca cineva poate sa vina cu reprosuri astazi , cand 

incercam sa ne reparam o strada cu banii Guvernului”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Este clar, demersul este unul salutar, am vazut si noi 

cum se circula, acolo, pe „varianta”. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, dar strada asta nu face parte 

din “varianta”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Pai, asta vreau sa lamuresc. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Numai putin, “varianta” face 

parte din proiectul “Anghel Saligny”, este desemnat castigatorul, s-au terminat cu contestatiile 

care au fost, sa vedem cand incep Drumurile Nationale ,  ordinul de incepere a lucrarilor eu l-am 

dat, si atunci vedem care sunt prioritatile, daca incep lucrarile de reparatii la DE, e clar ca ne vom 

muta cu traficul majoritar acolo, daca nu, vom introduce str.Erou Arhire si cu str.Schit, 

“varianta”cum ii spunem  noi, cele 2 tronsoane Schit, raman astea pe mai tarziu, si intr-un caz si 
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in altul va trebui sa deviem traficul , este neplacut sa vedeti multitudinea aia de masini grele prin 

centrul orasului, dar nu am alta solutie. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu am vazut adresa de la CNAIR, in care spune ca, mai 

intai trebuie reparata greseala de a trece in proprietatea UAT-ului pe AI Cuza. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este “primul punct”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:In primul punct este doar o dezmembrare.   

            Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Da, daca imi 

dati voie, pentru ca str.AI Cuza este alcatuita  din 2 tronsoane, partea pana la Lukoil, si de la 

Lukoil pana la Petal II. Partea pana la Lukoil va face parte din domeniul public al statului, iar 

partea de la Lukoil pana la Petal II va ramane in domeniul public al UAT-ului. Ca sa putem sa le 

separam, sa le reglementam regimul juridic, trebuie sa le dezmembram. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Prima data dezmembram, apoi trecem in proprietatea 

statului, trebuie facute demersurile sa treaca..... 

            Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Acum este in 

proprietatea UAT-ului. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:....da, acum este in proprietatea UAT-ului, dar trebuie sa 

treaca in proprietatea statului.  

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact, asta este conditia. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta au cerut ei. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact, asta este conditia impusa de dumnealor. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Din punctul meu de vedere, 

dezmembrarea poate fi realizata astazi. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Se poate merge la Notariat cu 

hotararea de astazi, cu aprobarea hotararii de astazi se face dezmembrarea , nu am apucat sa 

citesc “materialul urmator”, dar cred ca in materialul urmator este prinsa si fraza prin care va 

trece in proprietatea statului tronsonul respectiv. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu este. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Atunci, daca nu este, este foarte 

bine ca ati intervenit, haideti sa….. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar este vorba de un proiect de hotarare, se 

scoate din proprietatea UAT-ului si se trece in proprietatea statului. Pentru asta trebuie facut un 

proiect de hotarare, dar noi nu avem acum acel proiect de hotarare. 

           Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Trecerea in 

domeniul public al statului este prin efectul legii, nu trebuie sa dam noi o hotarare. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa renuntam noi la dreptul nostru de proprietate. 

           Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Exact, de asta se 

face dezmembrarea. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar cand, de ce nu facem tot azi? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este o conditie preliminara pentru “proiectul al 

doilea”. 

         Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Facem intai 

dezmembrarea, apoi se face preluarea. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Ei cer, nu pot sa le primeasca in administrare daca nu 

este in proprietatea statului. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Dar nici nu este legal ce am facut 

noi.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Stiu ca  nu este legal, ca s-a trecut in proprietatea....”. 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sa stiti ca ne confruntam cu o 

problema, toate strazile care traverseaza Drumul European, sunt strazi ale Municipiului , numai 

ca este o diferenta , toate sunt strazi publice, iar eu cred ca atunci cand s-a facut in 1994,  sau 

2004, 2006, nu mai stiu exact, cand s-a facut intabularea acestor strazi, au ramas in proprietatea 

Primariei. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Toate aceste demersuri le facem degeaba daca nu facem 

si renuntarea la dreptul de proprietate. 

           Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Trebuie sa avem 

actul de dezmembrare in forma autentica. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Este clar ca trebuie sa avem actul de dezmembrare, dar 

putem face tot astazi si trecerea in proprietatea statului.Putem face astazi hotararea de 

dezmembrare, in sedinta viitoare de miercuri, 27.09.2023, sa punem si „cealalta problema”. 

          Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu:Da, putem pregati 

„suplimentar” pe ordinea de zi a sedintei CL din 27.09.2023, un proiect de hotarare cu acest 

subiect. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, un proiect de hotarare  „suplimentar” pe ordinea de 

zi a sedintei CL din 27.09.2023. Bun, mai este o problema pe care eu nu o inteleg aici, bucata 

asta ar trebui sa fie „drum national” de aici „de la rond pana la Lukoil”? Atunci si str.1 

Decembrie este si ea inclusa? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si str.Erou Arhire, si str.Sf.Gheorghe? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu, astea nu sunt. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Nu este “ drum european” pe 

acolo. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Tronsonul European care este …. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Atunci inseamna ca „traficul greu” pe aici ar trebui sa 

treaca!? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In mod normal, da, pe aici 

pe”european”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, pe aici pe”european”. Faptul ca noi in punem sa 

treaca pe acolo, nu prea este corect!? Ei nu trec pe european, pe national, dar problema cea mai 

mare este pe str.Erou Arhire – str.Sf.Gheorghe.  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Atunci pentru ce ati solicitat, ca nu mi se pare ca trebuie 

asfaltat?! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ascultati-ma un pic, da? De la 

Lukoil inspre Petrom , deja au incpeut sa sara bucati, uitati-va ca este tot asfaltul fisurat, uitati-va 

ca pe str.Dobrina a inceput sa fuga la vale, deja s-au creat santuri. Intrand cu acest drum in iarna, 

deja va fi mult mai greu de reparat. Am avut oportunitatea sa le dam si poate scapam si de 

deszapezirea de la iarna. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Ar fi foarte bine. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sa vedeti ca de aici, de la primul 

rond, deja au aparut fisuri. Orice fisura care apare pe perioada de iarna, la dezghet sare asfaltul. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, la dezghet sare asfaltul. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am avut ocazia sa ridic problema 

acestei imensitati de camioane, o imensitate de camioane, care ne traverseaza orasul, si de cand 

sunt eu primar l-am reparat de 2 ori, de ce sa nu-l mai reparam odata si sa stam linistiti inca 4-5 

ani de acum incolo.Pe 28.09.2023 este ultima zi pentru reactualizarea studiului , suntem pe ultima 

zi in care se depun oferte, indiferent ce vom face in 1-2 ani tot nu vor demara lucrarile efectiv, 

este a doua etapa, daca se ajunge , sper ca in maxim 5 ani sa fie gata, sper! Avand “Anghel 

Saligny”, avand cele 19 strazi , atat str.Cisman – bucata respectiva, cat si str.Erou Arhire, sunt 
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prinse pe reabilitare exact ca si cum ar fi o structura rutiera cu trafic greu. Cu siguranta va rezista, 

daca noi introducem camioanele pe acest drum , intr-un an de zile, drumul nu mai exista. Se 

poate intampla fenomenul cu care ne-am confruntat  cu totii, care suntem soferi, spre Birlad, prin 

Birlad, chiar si spre Crasna am vazut ca au aparut o serie de fisuri. Nu exista o infrastructura,  cu 

sapatura de  40-50 de cm, incat sa puna o fundatie care sa poata rezista. Sa nu uitam un singur 

lucru , avem o problema cu ucrainienii, care nu sunt supusi la cantar, trec cum vor ei pe DE, si 

vedeti ca temperaturile sunt in scadere , nu in crestere, iar la o temperatura de 30-40 de grade 

efectiv asfaltul țîșnește sub greutatea camionului.Acesta este motivul. Si mai avem o problema, 

toate avariile care au aparut, se vor reface, si capacele, si ce mai este, dar de data aceasta nu mai 

este treaba ministerului sa se ocupe de covorul asfaltic , cum a fost cu licitatia  de la Tutova la 

Albita.     

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, proiectul cu dezmembrarea de la rond pana la 

Lukoil, si de la Lukoil pana la Petal II, dati in administrare bucata asta de la rond pana la Lukoil, 

in administrarea CNAIR..... 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dam in administrare de la intrarea 

in Husi pana la iesirea de la “Camping”, acolo. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, dar bucata asta ma intereseaza pentru ca este trecuta 

in cartea funciara a municipiului Husi, si trebuie scoasa din cartea funciara si data in ..... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Posibil ca atunci cand s-a facut 

intabularea in 2004, sau poate este facuta inainte de anul 2004, nu mai stiu,  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Intabularile au inceput in anul 2001 cu totul. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Oricum a fost in avantajul 

nostrum, atunci cand s-a asfaltat partea asta din “Cuza”, nu a mai tinut nimeni cont ca asta este 

asa, si asta este asa. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar stiti ca atunci cand te apuci de reparatii si nu este 

drumul tau, Curtea de Conturi cand verifica...., asta este problema, ca sa poti lucra la el trebuie 

sa-l dai in administrare sau in proprietatea celui care-l lucreaza. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Putem supune la vot proiectul 

de hotarare? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:Punctul nr.1 de pe ordinea de zi, da? 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Da, cu amendamentul ca 

urmeaza sa se faca o alta hotarare de consiliu, suplimentar, pentru sedinta viitoare. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, dar in cazul acesta, punctul 2 de pe ordinea de zi  va 

fi viciat. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : De ce? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Pentru ca este in proprietatea noastra. 

          Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: In acelasi timp, 

conform Protocolului din 2018, care este anexat la materialul de sedinta, noi l-am primit in 

administrare,si nu facem altceva decat sa delegam dreptul de administrare pentru o perioada de 

60 de zile. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, dar ei cer proprietate, ei cer proprietate. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, exact! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ei cer proprietate si administrare, nu cer doar 

administrare. 

         Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Cand se va preda 

efectiv, se va reglementa si regimul juridic. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Trebuie citita cu atentie adresa lor. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu ati vazut ca in adresa solicita „inscrierea dreptului de 

proprietate publica al statului roman, prin Ministerul Transporturilor, pe portiunea de drum 

national DN 24.B ce se suprapune cu str.A.I.Cuza.” 
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            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : In sedinta de miercuri, 

27.09.2023, se va veni cu un proiect de hotarare. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Poate si noi, ca sa le realizam mai 

repede, nu am stat sa citim cu atentie, nu am incadrat in pagina continutul, ca sa zicem asa, 

deocamdata mie imi trebuie hotararea cu dezmembrarea. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Am vazut ca materialul este facut pe 21.09.2023. 

            Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Este doar 

propunerea de dezmembrare. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, era documentatia din 21.09.2023.Da, suntem de 

acord cu acest proiect de hotarare. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu 
X 

 
- - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

16.  
Romila Claudiu  

X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

 

2. Proiect de hotarare nr.393 din 22.09.2023  privind delegarea temporară a 

dreptului de administrare a unui sector de drum național în vederea executării 

de lucrări de întreținere – initiator primarul municipiului Husi . 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru    precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca s-a facut dezmembrarea, 

putem sa-l trecem in domeniul public. 

          Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu:Nu, trebuie facut 

proiect de hotarare separat. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Da, trebuie proiect de hotarare separat. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Putem sa-l facem tot azi. 

          Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Dar nu avem 

proiect de hotarare pregatit, nu avem materialul necesar. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Haideti sa-l facem tot astazi! 

           Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Trebuie sa existe 

si avizele de la comisiile de specialitate, altfel nu poate intra in dezbatere proiectul de hotarare. 

Se va proceda la initierea unui proiect de hotarare ce va fi inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.09.2023. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Cand ar trebui sa fie gata toata treaba? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In termen de 60 de zile. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa este, vine si iarna, sunt si 60 de zile, Protocolul se 

face in termen de 45 de zile, dar se poate face cat mai repede. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Cel mai bine ar fi sa se 

suplimenteze ordinea de zi a sed.CL din 27.09.2023, cu un proiect de hotarare in sensul acesta, 

noi astazi delegam temporar dreptul de administrare care l-am primit in anul 2018, nu tine de 

dreptul de proprietate. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Astazi, haideti sa aprobat 

hotararile pe care le avem, apoi in ziua de miercuri, la sedinta din 27.09.2023, vom veni cu un 

proiect de hotarare privind radierea din cartea funciara a UAT Municipiul Husi a  dreptului de 

proprietate asupra imobilului-teren respectiv. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru :Da, exact asta am spus si eu. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca faceti proiectul de hotarare pentru data de 

27.09.2023, proiectul de hotarare nr.2 nu are nici un sens, acum facem delegarea administrarii din 

proprietatea Municipiului in..... 
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           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Nu delegam proprietatea, 

delegam administrarea pe care o avem in baza unui Protocol din anul 2018. 

           Secretarul general al municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Nu dam in 

administrare, doar delegam dreptul de administrare. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deci, din punctul meu de vedere, 

hotararea poate sa ramana asa, sa mergem mai departe, si revenim cu un proiect de hotarare in 

sedinta din 27.09.2023. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Exact, asa o vad si eu. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La ora actuala  eu ma leg de o 

lege care este cu drumurile, care sunt “drumuri europene”….. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Acolo s-a gresit, acolo s-a gresit. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:….nu stiu cum s-a intabulat 

atunci, cine a intabulat atunci str.AI Cuza, nu stiu, in forma asta, normal str.A.I.Cuza nu trebuia 

sa o intabulam niciodata in proprietatea noastra, trebuia sa poarte denumirea de  str.A.I.Cuza in 

administrarea Municipiului Husi. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu toata, numai portiunea in cauza. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela    

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

16.  
Romila Claudiu  

X 

foloseste 
platforma  

- - 
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online de 

videoconferinta 

17.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  13  voturi  pentru)  , 5 abținere) – consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Am avut „obiectiune” din punct de vedere juridic, altfel 

nu era nici o problema. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stiti ce se intampla, sunt situatii 

in care trebuie sa lucrezi foarte repede, foarte repede! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, dar lucrurile trebuie furnizate  astfel incat sa fie 

clare.  

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este adresa primita de la CNAIR 

la materialul de sedinta? 

           Doamna  consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, este! 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru: In data de 22.09.2023 este 

inregistrata la Primaria mun.Husi. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Domnii cer sa li se dea, dar sa fie scoasa din 

proprietatea UAT. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru: Sa se reglementeze situatia 

juridica. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta era urgenta, scoaterea din proprietate. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru:  Solicita sa se opereze 

modificari si dezmembrari in cartea funciara, in sensul inscrierii….  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Dezmembrarea s-a facut. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru:  Da, si o sa facem si 

modificarea in cartea funciara , in sedinta urmatoare a CL din 27.09.2023, in baza unui proiect de 

hotarare. Vă mulțumim! 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru:  Daca nu mai sunt alte 

subiecte de discutat, declar închise lucrările ședinței extraordinare,convocată de îndată a 

Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de 25 septembrie  2023. 

              

 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                SECRETAR GENERAL ,   

                Alexandru  Focia                                              jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 
       Întocmit, 

       Consilier, 

   Oprea Anișoara 

 

 

 


